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Rada Miejska 

w Rakoniewicach 

 

PROTOKÓŁ  Nr  XX/2012 

 

z XX Sesji VI kadencji Rady Miejskiej w Rakoniewicach, która odbyła się w dniu  

27 czerwca 2012r., w sali Wielkopolskiego Muzeum Pożarnictwa w Rakoniewicach,  

ul. Kościelna 1. 

 

Obrady rozpoczęto w dniu 27 czerwca 2012r., o godz. 12:00, 

zakończono w dniu 27 czerwca 2012r., o godz. 13:35. 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych w Sesji wzięło udział 13 radnych, 

nieobecnych – 2 radnych. 

 

Radni nieobecni nieusprawiedliwieni : 

- Sławomir Olejnik, 

- Zbigniew Świniarek. 

 

 

Radni, którzy nadesłali usprawiedliwienia : 

- 0 

 

Spoza Rady udział w Sesji wzięli : 

1. Gerard Tomiak – Burmistrz Rakoniewic, 

2. Arkadiusz Pawłowski – Zastępca Burmistrza Rakoniewic, 

3. Jarosław Marciniak – Sekretarz Gminy 

4. Teresa Kmiecik - Skarbnik Gminy, 

5. Elżbieta Fórmanowicz – Radca Prawny, 

6. Sołtysi. 
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Ewidencja uchwał przyjętych na sesji 
Ewidencja sprawozdań z wykonania uchwał 

Rady 

Przyjęto uchwały Sprawozdanie z wykonania uchwał 

Nr uchwały 
Na której stronie 

protokołu 

Nr uchwały, której 

dotyczy sprawa 

Na której stronie 

protokołu 

 

XX/148/2012 

XX/149/2012 

 

 

5 – 7 

7 - 9 
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Porządek obrad Sesji : 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XVIII Sesji Rady Miejskiej w Rakoniewicach. 

4. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Gminy Rakoniewice za rok 2011: 

a) przedstawienie sprawozdań, 

b) przedstawienie opinii składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Rakoniewice za rok 2011, 

c) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rakoniewicach 

dotyczącej wykonania budżetu Gminy za rok 2011, 

d) przedstawienie stanowisk pozostałych komisji branżowych Rady o wykonaniu 

budżetu, 

e) dyskusja nad sprawozdaniami, 

f) podjęcie Uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

z sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2011 rok 

5. Podjęcie uchwały absolutoryjnej: 

a) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rakoniewicach w 

sprawie absolutorium dla Burmistrza Rakoniewic, 

b) przedstawienie opinii składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o 

wniosku Komisji Rewizyjnej, 

c) zapoznanie się z informacją o stanie mienia komunalnego, 

d) dyskusja nad wnioskiem w sprawie absolutorium, 

e) głosowanie nad Uchwałą w sprawie absolutorium dla Burmistrza Rakoniewic za rok 

2011.  

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zakończenie obrad. 
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Przebieg XX Sesji Rady Miejskiej w Rakoniewicach 

z dnia 27 czerwca 2012 r. 

 

 

Pkt 1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia Sesji dokonał Krzysztof Krawczyk – Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Rakoniewicach. Powitał radnych, zaproszonych gości i pozostałe osoby obecne na Sesji. 

 

Stwierdzając prawomocność obrad Przewodniczący poinformował, że na ustawowy skład  

15 radnych w Sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może 

obradować i podejmować Uchwały. 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

 

Pkt 2. Ustalenie porządku obrad. 

Radni nie zgłosili żadnych wniosków do zaproponowanego porządku obrad, w związku  

z czym Przewodniczący przedstawił obowiązujący porządek obrad. 

 

 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z XVIII Sesji Rady Miejskiej w Rakoniewicach.  

Protokół Nr XVIII/2012 z VI Sesji VI kadencji Rady Miejskiej został przesłany radnym 

mailem, wyłożony był do wglądu wcześniej w biurze Rady oraz przed Sesją. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają uwagi do treści protokołu. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag. 

Przewodniczący Rady poddał przyjęcie protokołu pod głosowanie.  

W głosowaniu nad przyjęciem protokołu wzięło udział 13 obecnych na Sesji radnych. Za 

przyjęciem protokołu głosowało – 13 radnych; przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się - 0 

radnych. 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła protokół z XVIII Sesji Rady.  

 

 

Pkt 4. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Rakoniewice za rok 2011 

 

a) przedstawienie sprawozdań 

 

Sprawozdanie finansowe oraz sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Gminy 

Rakoniewice za rok 2011 w imieniu Burmistrza Rakoniewic – Gerarda Tomiaka przedstawiła 

Teresa Kmiecik – Skarbnik Gminy (sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 i 4 do protokołu) 

 

b) przedstawienie opinii składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Rakoniewice za rok 2011. 

 

Opinię Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o sprawozdaniu  

z wykonania budżetu Gminy Rakoniewice za rok 2011 odczytał Jarosław Marciniak - 

Sekretarz Gminy (Uchwała nr SO-0954/34/12/Ln/2012 Składu Orzekającego RIO w Poznaniu 

z dnia 24 kwietnia 2012 w sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu 

Gminy Rakoniewice za rok 2011 stanowi załącznik nr 5 do protokołu).   

 

c) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rakoniewicach 

dotyczącej wykonania budżetu Gminy za rok 2011 

 

Opinię Komisji Rewizyjnej dotyczącą wykonania budżetu Gminy Rakoniewice za rok 2011 

przedstawiła radna Gabriela Cielecka (Uchwała Komisji Rewizyjnej  

z dnia 31 maja 2012r. w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Rakoniewic za 2011 r. wraz z uzasadnieniem i opinią o wykonaniu budżetu, która stanowi 

załącznik do ww. Uchwały stanowią załącznik nr 6 do protokołu).   
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d) przedstawienie stanowisk pozostałych komisji branżowych Rady o wykonaniu 

budżetu 

 

Komisje Rady na wspólnym posiedzeniu w dniu 01 czerwca 2012 r. wypracowały wspólne 

stanowisko o wykonaniu budżetu Gminy za rok 2011. Stanowisko przedstawiła radna 

Katarzyna Lulkiewicz – Przewodnicząca Komisji Budżetowej, Mienia Komunalnego  

i Rozwoju Gospodarczego (stanowisko Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu).  

 

e) dyskusja nad sprawozdaniami 

 

W dalszej części posiedzenia Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionymi 

sprawozdaniami. 

 

 

Głos zabrał radny T.Dolata, który stwierdził, że zadłużenie wynoszące 40,20% jest 

bezpieczne więc finanse gminy wykonywane są poprawnie. Następnie poruszył kwestię 

zaległości w ściąganiu podatków. Powiedział, że jest to bardzo wysoka kwota a tendencja 

wzrostowa może niepokoić. Radny dodał, że należy bliżej przyjrzeć się temu zagadnieniu i 

jest to zadanie Komisji Rewizyjnej. Dalej radny poruszył sprawę zakupu zespołu pałacowo – 

parkowego w Rakoniewicach. Powiedział, że Komisja Rewizyjna w opinii z wykonania 

budżetu napisała, że zakup obiektu był celowy, jednak trzeba zwrócić uwagę na to, iż 

mówimy o celowości pod kątem tego, że pałac popadał w ruinę. Przypomniał, że po 

oświadczeniu Burmistrza o podpisaniu umowy kupna zespołu pałacowo-parkowego radny 

prosił, aby w najbliższym czasie rada otrzymała propozycje zagospodarowania obiektu, 

jednak do dziś ich nie przedstawiono. Na koniec swojej wypowiedzi radny pogratulował 

wykonania budżetu i stwierdził, że możemy z optymizmem spoglądać na przyszły rok. 

 

 

Następnie głos zabrała radna G.Cielecka, która w imieniu Komisji Rewizyjnej złożyła 

podziękowanie Skarbnikowi Gminy oraz wszystkim pracownikom urzędu, którzy na bieżąco 

wyjaśniali wątpliwości komisji. Radna podziękowała również Przewodniczącemu Komisji 

Rewizyjnej, który właściwie wykonał swoje zadanie. 

 

Nie zabrano więcej głosów. 
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f) podjęcie Uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2011 rok 

 

Po rozpatrzeniu przez Radę sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Rakoniewice za rok 2011, zapoznaniu się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej,  

z opinią Komisji Rewizyjnej, ze stanowiskiem pozostałych Komisji branżowych, 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz z sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Rakoniewice za 2011 rok. 

W projekcie Uchwały postanawia się  zatwierdzić ww. sprawozdania. 

 

Radni do projektu Uchwały nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków.  

  

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 13 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 13 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt Uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

Uchwała Nr XX/148/2012 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Rakoniewice za 2011 rok stanowi załącznik 

nr  8  do protokołu. 

 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy w obradach, od godz.13:00 do 13:05. 

 

 

Pkt 5. Podjęcie uchwały absolutoryjnej. 

 

 

a) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rakoniewicach  

w sprawie absolutorium dla Burmistrza Rakoniewic. 

 

Wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Rakoniewic za rok 

2011 wraz z uzasadnieniem przedstawił B. Chałupka – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

(wniosek wraz z uzasadnieniem stanowią załącznik nr 6 do protokołu). 
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Przy okazji Przewodniczący Komisji podziękował w szczególności członkom Komisji 

Rewizyjnej oraz Skarbnikowi Gminy i pozostałym pracownikom Urzędu za udzielenie 

pomocy oraz dostarczenie dokumentacji potrzebnej Komisji Rewizyjnej do sporządzenia 

opinii.    

 

b) przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

o wniosku Komisji Rewizyjnej 

 

Opinię Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o wniosku 

Komisji Rewizyjnej odczytał Przewodniczący Rady – Krzysztof Krawczyk (Uchwała Nr SO-

0955/45/12/Ln/2012 Składu Orzekającego RIO w Poznaniu, z dnia 25 czerwca 2012 r. w 

sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rakoniewicach w 

sprawie absolutorium Burmistrzowi Rakoniewic z wykonania budżetu Gminy za 2011 r. 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu).    

 

c) zapoznanie się z informacją o stanie mienia komunalnego 

 

Informację o stanie mienia komunalnego przedstawiła Skarbnik Gminy – Teresa Kmiecik 

(informacja stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 

 

 

d) dyskusja nad wnioskiem w sprawie absolutorium 

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu w tym punkcie. 
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e) głosowanie nad Uchwałą w sprawie absolutorium dla Burmistrza Rakoniewic za 

rok 2011. 

 

Po zapoznaniu się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Burmistrza 

Rakoniewic za 2011 rok, opinią Składu Orzekającego RIO i informacją o stanie mienia 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2011. 

W projekcie Uchwały postanawia się udzielić Burmistrzowi Rakoniewic absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu Gminy Rakoniewice za rok 2011.   

 

Radni do projektu Uchwały nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków.  

  

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 13 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 13 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt Uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

Uchwała Nr XX/149/2012 w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2011 

stanowi załącznik nr 11  do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady pogratulował Burmistrzowi uzyskanego absolutorium.  

 

Pkt 6. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady podziękował Przewodniczącym Komisji oraz wszystkim radnym, 

którzy uczestniczyli w pracach nad opiniami oraz sprawozdaniami przygotowanymi na 

dzisiejszą sesję. Jednocześnie podziękował pracownikom urzędu za udzieloną pomoc. Dalej 

podziękował radnym za uczestnictwo w obchodach Dni Rakoniewic. Podziękował również 

Burmistrzowi Rakoniewic za organizację tegorocznych Dni Rakoniewic, podsumowując, że 

były jednymi z najlepszych w historii miasta. 

 

Dalej głos zabrał radny T.Dolata, który w ramach uzupełnienia poprzedniej sesji powiedział, 

że po przemyśleniach oraz rozmowach przeprowadzonych na ostatnim posiedzeniu komisji 

dotyczących propozycji likwidacji szkoły w miejscowości Łąkie, stwierdził, że pomysł ten 

wydaje się być nieporozumieniem. W celu zorganizowania miejsca w Rostarzewie dla dzieci 

ze Stodolska radny zaproponował, aby dzieci które dojeżdżają do gimnazjum z Łąkiego, były 
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dowożone do gimnazjum w Rakoniewicach. Dalej, by odciążyć szkołę w Rakoniewicach, 

radny zaproponował aby dzieci z Tarnowy (klasy 1-3 i przedszkolne) były dowożone do 

szkoły w miejscowości Łąkie. Wówczas nie trzeba likwidować szkoły w Łąkiem oraz nie 

trzeba dowozić dzieci z Rostarzewa, ze Stodolska do Łąkiego. Na koniec swojej wypowiedzi 

radny powiedział, że jeżeli w przyszłości zostałoby jednooddziałowe gimnazjum w 

Rostarzewie oraz jednooddziałowe gimnazjum w Ruchocicach, biorąc pod uwagę, że dzieci 

jest coraz mniej, należy zastanowić się nad utrzymaniem tych gimnazjów. 

 

Następnie głos zabrał Burmistrz, który podziękował za udzielone absolutorium, podziękował 

również Skarbnikowi Gminy, T.Kmiecik. Dalej podziękował wszystkim, którzy w 

jakikolwiek sposób przyczynili się do organizacji Dni Rakoniewic. Odpowiadając radnemu 

T.Dolacie powiedział, że nie będzie likwidacji żadnego gimnazjum. Na pytanie dotyczące 

dowozu dzieci do Łąkiego będzie można odpowiedzieć jesienią, gdy będzie przygotowany 

projekt modernizacji budynku w Rostarzewie. 

 

Radny W.Borowski zapytał co się dzieje z budową ścieżki Wioska – Rakoniewice. 

 

Sekretarz Gminy, J.Marciniak odpowiedział, że w tej kwestii trwają negocjacje z wykonawcą. 

Inwestycja współfinansowana jest ze środków unijnych. Wykonawca, który złożył najniższą 

ofertę domaga się podwyższenia wynagrodzenia, ponieważ twierdzi, że w opracowaniu 

dokumentacji technicznej wystąpił błąd. Dalej Sekretarz poinformował, że udało się dojść do 

porozumienia i inwestycja ta będzie realizowana. 

 

Następnie głos zabrał sołtys Wioski, B.Schulz. Sołtys zwrócił się do radnych oraz sołtysów z 

prośbą o ciekawe pomysły organizacji Dni Wioski oraz Dożynek.   
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Pkt 7. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany, w związku z czym 

ogłosił zakończenie obrad XX Sesji VI kadencji Rady. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano 

Rakoniewice, dnia 04 lipca 2012r. 

 

 

Przewodniczący Rady  

Krzysztof Krawczyk 

 

.......................................... 

Protokolant  

Izabela Czaja 

.......................................... 
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Wykaz dokumentacji w formie załączników do protokołu : 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności sołtysów. 

3. Sprawozdanie finansowe Gminy Rakoniewice za rok 2011. 

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Rakoniewice za rok 2011. 

5. Uchwała nr SO-0954/34/12/Ln/2012 Składu Orzekającego RIO w Poznaniu, z dnia 

24.04.2012 w sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 

Rakoniewice za rok 2011 wraz z informacją o stanie mienia i objaśnieniami. 

6. Uchwała Komisji Rewizyjnej z dnia 31.05.2012r. w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Rakoniewic za 2011 r. wraz z uzasadnieniem i opinią  

o wykonaniu budżetu. 

7. Wspólne stanowisko Komisji Rady o wykonaniu budżetu Gminy Rakoniewice za rok 

2011. 

8. Uchwała Nr XX/148/2012 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Rakoniewice za 2011 rok. 

9. Uchwała Nr SO-0955/45/12/Ln/2012 Składu Orzekającego RIO w Poznaniu, z dnia 

25.06.2012 r. w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Rakoniewicach w sprawie absolutorium Burmistrzowi Rakoniewic z wykonania 

budżetu Gminy za 2011 r 

10. Informacja o stanie mienia komunalnego. 

11. Uchwała Nr XX/149/2012 w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 

2011. 

 


